
Pöytäkirja 35/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 35/2023, 23.10.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa, postui väliaikaisesti kohdassa 6.

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Pinja Lindholm, poistui kohdassa 6.

Hallituksen hyvinvointivastaava Zorro

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:11.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta



Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Bertta Jouhki
ja Ilona Lintinen.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Postissa saapunut Betoni 3/2023 ja Ruutiset 3/2023.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallitukselle kuuluu vaihtelevaa flunssaa, viikonloppuna
on viihdytty MAIK-vujuilla ja selvitty Majatalkoisiin,
viikonlopusta selvitty ja auto palautunut korjaamolta,
viikonloppuna rentouduttu ja kerätty sieniä, paljon on
kiireitä tällä viikolla, kurssi loppui vihdoin ja
palaudutaan vielä sairastelusta, paljon on tehty
kiltahommia viime aikoina ja vujuiltu, MAIK-vujut
venähtivät mutta Majatalkoisiin asti päästy, sunnuntaina
oltu katsomassa Fyysikkospeksiä, viikonloppuna
virkistäydytty rakkaan harrastuksen parissa.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Ei muita ilmoitusasioita.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: Vaalisyksyn aikatauluja ja työnjakoa
selvitelty. Dekaanin lounaalla käyty.
Ig-hallitusesittelyissä tuli tänään mm. puheenjohtajan
postaus. Tällä viikolla koittaa Arkkitehtikillan
Kaikkien aikojen hallitussitsit.

Rahastonhoitaja: 3.:nen kvartaalin talouskatsaus on
valmis. Tilien tasaus ja tositteiden tulostelu
käynnissä.

Pinja Lindholm poistui ajassa 18:28
Elian Salmimaa poistui ajassa 18:30
Elian Salmimaa palasi ajassa 18:33

6.2. Päätösasiat
6.2.1. Hallituspinssien ja kiltanauhojen tilaaminen



Keskusteltiin kiltanauhan ja hallituspinssien
tilaamisesta. Rahastonhoitaja lähtee kysymään
tarjouspyyntöjä kiltanauhasta, joka on tällä
hetkellä loppu. Keskusteltiin uuden logon
soveltamista uusiin pinsseihin. Sovittiin, että
kysytään tarjousta muutamalta eri toimijalta.

6.2.2. Päätös Huomionosoitustoimikunnan kokoonpanosta
Esitys: Nimitetään Huomionosoitustoimikuntaan
seuraavat henkilöt:

Sara Soimasuo ARK’19 (puheenjohtaja)
Aino Niekkamaa ARK’19
Pinja Lindholm MARK’19
Aune Nieminen ARK’20
Heidi Joronen MARK’21
Aino Roiha ARK’22
Emilia Tattari ARK’22

Päätettiin esityksen mukaisesti.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava: MAIK-vujut juhlittu. Viikonloppuun
mahtui paljon ikimuistoisia MAIK-hetkiä. Löytötavaroista
laulukirjat toimitetaan kiltikselle, sekalaisisten
tavaroiden perään pitää kysellä MK:n suuntaan.

Purjehdustoimikunta järjesti syyspurjehduksen.

Raadin kokoonpano ja hakukäytännöt työpöydällä.
Vaalisyksy julistetaan perjantaina alkaneeksi, jolloin
kanaville tulee lisää tietoa järjestelyistä. Mainoksia
saapuu myös A-siiven seinille.

Kiltatuotteiden tilaamisesta toivottavasti saadaan nyt
päätös.

7.2. Päätösasiat
7.2.1. Kiltatuotteiden tilaaminen

Esitys: Tilataan kiltapaitoja 50 kpl hintaan 1357
€ (sisältää myös printtien painamiset).

Päätettiin esityksen mukaisesti.



Esitys: Tilataan kangaskasseja 50 kpl hintaan 471
€ (sisältää myös printtien painamiset).

Ei päätetty esityksen mukaisesti. Ei tilata
kangaskasseja tänä vuonna.

Kiltatuotteiden tilaamisessa on myös
kuljetuskustannukset hintaan 62 €.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Nettisivutiimin workshop tulossa
keskiviikkona, jossa laitetaan vaalisivut pystyyn ja
keskustellaan nettisivujen siirtämisestä uudelle
alustalle. Kaikki tähän mennessä tulleet pöytäkirjat
päivitetty killan kotisivuille. Viikkis ilmestyy
huomenna.

Päätoimittaja: Vuoden kolmas Paperi ilmestyi. Vielä
nettiin tulossa myöhemmin.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Wähis päällimmäisenä mielessä, kova
puristus edessä. PihlaPro yritysluentoa varten varattu
A2 sali 15.11. klo 15-17. Siitä infoviestit hieman
myöhemmin. Ensi viikolla Vantaalle kokoustamaan.

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestarit: Dipolin appro ja seuraavat sitsit pitää
kiireisenä.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.



11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit: Historiallinen lauluilta fukseille
tänään.

Maisterimestari:
- BIGit virkistäytyivät viime torstaina.
- Vaihtoinfoilta tapahtuu huomenna.

11.2. Päätösasiat
11.2.1. Maisterimestarin nimenmuutos

Esitys: Esitetään Maisterimestarin toiminimen
muuttamista kansainvälisyyskapteeniksi eli
KV-kapteeniksi ensi kaudelle vaalikokouksessa.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava:
Majatalkoot sujuivat hienosti. Osallistujia tuli
yhteensä noin 50 henkilöä. Kiitos kaikille
osallistujille. Valitettavasti flunssakausi rajoitti
hieman osallistujien määrää. Majatalkoiden yhteydessä
Majalla vieraili Certegon myynti- ja osastopäälliköt,
joiden kanssa saatiin tehtyä alustava sopimus
sähkölukoista. Saatiin majatalkoissa mm. korjattua
pesuhuoneen lattia ja tyhjennettyä Äpystä kolme
säiliötä, joten tulevalla Majavalla tulee olemaan
helpompi vuoden alku ainakin Äpyn suhteen. Majatalkoiden
tarjoiluista tuli paljon kehuja ja niitä jäi reilusti
yli.

12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava: Viime viikko ollut aika hiljainen,
koulutusneuvostonkin kokous oli sähköpostikokous.



Hallopedien kanssa on suunniteltu virkkistä. Odotan
AYY:ltä halloped-mainoksia.

Tänään oli Dekaanin lounas. Siellä tuli puheeksi
tavaroiden säilytys K-siiven käytävässä ja
tuulikaapissa. ACRE pyytää, että käytävä siivotaan
kaikesta tavarasta vedoten paloturvallisuuteen.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

14. Talous
Ei saapuneita laskuja.

Saapuneet kulukorvaukset:
Hallinto:
Mirka Pellikka 60,00 € Vuosijuhlaedustus
Diskonttaus 57
Heidi Joronen 60,00 € Vuosijuhlaedustus
Diskonttaus 57

Yhteisö:
Iiris Moisio 79,00 € SportKlubb trampoliinipuisto

UO:
Mai Kovanen 14,18 € Orientaation aloitusafterit
Mai Kovanen 491,67 € Fuksisitsit
Mai Kovanen 114,15 € Fuksikiljava
Mai Kovanen 39,80 € Kallion baarikierros
Mai Kovanen 111,35 € Orientaatiokuluja

Tapahtumat:
Emilia Tattari 32,85 € Kiltasitsit koristeet

Hallitus otti tiedoksi talouden kolmannen
kvartaalikatsauksen.

15. Vaalisyksyn vastuut
Hallitus kävi läpi vaalisyksyn vastuut, ja teki
työnjakoa niihin liittyen. Keskusteltiin hallituksen
MyDay-postauksista killan Instagramiin sekä vaalisaunan
järjestelyistä.

16. Uudet jäsenet



Hallitus hyväksyi uusiksi jäseniksi kiltaan seuraavat
henkilöt:

Heidi Siren, Bartlomiej Rey ja Siiri Joronen.

17. Vuosijuhlaedustukset
Ei saapuneita vuosijuhlaedustuksia.

18. Muut esille tulevat asiat
Hallitus kävi läpi Kaikkien aikojen hallitussitsien
tämän hetkisen tilanteen.

19. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina
30.10. klo 17. Seuraava kokous järjestetään
poikkeuksellisesti Vantaalla.

20. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20:35.



Allekirjoitukset:

________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1
Ilona Lintinen

________________________
Pöytäkirjantarkastaja 2
Bertta Jouhki

____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki

________________________
Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen


